
(Konec). 
V odborovih sejah pretresovalo se je tudi vprašanje o stalni učilski razstavi v Ljub

ljani, o nabiri vseh knjižic za šolsko mladino, za našo knjižnico, a čas nas je prehitel, 
in morebiti bode novi odbor v teh vprašanjih mogel kaj uspešneje delovati. 

Društvenemu knjižničarju naložilo se je neprijetno breme, da se loti urejevanja 
društvene knjižnice; to je tudi z mnogim trudom uredil, kar je razvideti iz tiskanega 
imenika knjižnice. 

Povodom bridke izgube prestolonaslednika cesarjeviča Rudolfa kondoliral je v imenu 
društva dne 6. februvarija predsednik visokorodnemu gospodu deželnemu predsedniku. 

Na vabilo odbora za odkritje Vodnikovega spomenika udeležil se je odbor korpo
rativno te slavnosti in je položil pevcu učitelju na spomenik venec s trakovi. 

Slavnostno otvorjenje učiteljskega doma v Zagrebu pozdravilo je društvo telegrafič
čnim potom. 

Društvo je bilo naročeno na te le pedagogične liste: „Vrtec", »Učiteljski Tovariš", 
in »Padagogische Rundschau". Razven teh listov pa je imelo društvo na razpolaganje 
od mnogih častnih članov društva nad 20 časopisov. 

Odborovih sej je bilo preteklo leto 8; razen teh priredilo je pa tudi dvakrat pre
davanje in sicer gospod J. Kruleč je govoril o Lavtarjevih računicah in predsednik Andrej 
Žumer o novi češki knjigi »Češko dite", katero knjigo je dobilo društvo od založnika v dar. 

Zabavnih večerov je bilo 12 z različnim vzporedom, vender večinoma muzikalnega 
značaja, kar je bilo tem lažje mogoče, ker smo imeli glasovir na razpolaganje. Tudi 
smo imeli v poletnem času nekaj izletov, s katerimi pa zarad slabega vremena nismo 
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imeli posebne sreče. To je v kratkem delovanje odborovo, in slavni zbor prosim, da 
vzame skromno poročilo blagohotno na znanje. 

Tajnikovo poročilo se vzame odobravaje na znanje, in potem poroča g. blagajnik Ivan 
Tomšič o stanji blagajnice. Izmej lanskih udov je jeden (L. Arko v Sodražici) umrl, 
dva sta izstopila, 6 pa jih je na novo vstopilo, tako so sedaj 104. Dohodkov je bilo 
z lanskim ostankom vred 219 gld. 50 kr., troškov pa 138 gld. 9 kr., torej je blagajnični 
preostanek 81 gld. 41 kr., »Učiteljski Tovariš" je naredil društvu to uslugo, da je društ
venike, kadar je kateri vplačal društvenino, priobčeval. kar je bilo nekako potrdilo, da 
je vplačal. Nekateri društveniki še do občnega zbora niso plačali. Kaj se ma s temi 
storiti, o tem bil je daljši razgovor in konečno se je vzprejel g. Tomšiča predlog: bla
gajnik naj po občnem zboru zaostale ude opominja, da imajo po § 7. društvenih pravil 
vsaj v 3 mesecih po tem opominji, torej do novega leta vplačati društvenino. Gospod 
S t e g n a r omenja, da se mej dohodki nahaja tudi večja vsota kot prispevek od mej le
tom prodanih stenskih tabel RazingerŽumrovih. Gospod Močnik predlaga na podlagi 
tega, da se ti dohodki uže od leta 1880. stalna rubrika v društvenih računih, in da je 
društvo uže veliko podpore dobilo od gg. izdajateljev, naj jima zbor izreče zahvalo za 
to požrtvovalno delovanje za društvo, kateri predlog se z odobravanjem vzprejme. Mej 
troški se nahaja večja, vsota za vzprejem, prenočevanje i. t. d. za vnanje zborovalce pri 
prvem občnem zboru »Zaveze" slovenskih učiteljskih društev — in prispevek za društveno 
stanovanje, katero deloma Ljubljanski udje posebej plačujejo. Glede vplačevanja društve
nine omenja g. Močnik, naj se društveniki opozore, da se najlože vplačuje, ako društ
venik takrat, ko pošlje društvenino za vdovsko društvo, priloži še 1 gld. za učiteljsko društvo. 

Pregledovalcem računov se izvolijo gg. Gal le , Jo s in in Kavčič. 
Knjižničar g. K o kal j poroča, da je vso knjižnico uredil in napravil dva nova za

pisnika, abecedni in stvarni. Jeden zapisnik se je tudi dal natisniti ter se razdeli mej 
navzoče ude. V tem zapisniku se nahaja tudi red za izposojevanje. Če ima kak vnanji 
član kako knjigo si izposoditi, mu je treba samo številko iz zapisnika naznaniti. 

»Učiteljski Tovariš" se naprosi, da v prihodnje poleg imen onih članov, ki so vplačali 
društvenino, priobčuje tudi prirastke v knjižnici in kadar bode treba, se tiskanemu zapisniku 
doda še prirastek. G. Kokalju izreče zbor zahvalo za njegov trud in njegovo požrtvovalnost. 

Pri točki ^posamezni nasveti" stavi in utemeljuje g. Razinger predlog, naj zbor 
imenuje svojega rednega člana gospoda prof. A. Nedvčda za njegove zasluge za društvo 
in za slovensko učiteljstvo sploh svojim čas tnim članom, kateri predlog se z vsestran
skim odobravanjem soglasno vzprejme in za izvršitev tega sklepa pooblasti odbor. Go
spod Močnik učiteljstvu gorko priporoča učiteljsko vdovsko društvo in želi večje zani
manje za to društvo. Ko se mu g. predsednik zahvali za njegovo brezsebično skrb glede 
tega društva in omenja, da se bode odbor domenil z „Zavezo" glede vzajemnega posto
panja za regulovanje plač, sklene zborovanje s trikratnim slavaklicem na presvetlega ce
sarja. V odbor so bili voljeni dosedanji odborniki in kot nov odbornik g. Fr. Bahovec. 

Potem je zboroval upravni odbor »Zaveze" slov. učiteljskih društev. 


